
 

 

Z á p i s 

z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 4.11.2020 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 20:30 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková,              

DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, 

O. Burda, V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

 

Omluveni:, J. Dobrovolný 

Hosté: M. Ustohalová, Mgr. B. Prišťová, P. Ondriaš 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 18. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno  14  členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání 

ZO.  

Navrženi byli: Ing. F. Marcián a Mgr. M. Čermáková. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 18. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana          

Ing. F. Marciána a Mgr. M. Čermákovou. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Návrh rozpočtu obce na rok 2021 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Základní škola Rajhradice“ 

4. Úvěr na výstavbu tělocvičny 

5. Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 282/1 v k.ú. Rajhradice 

6. Různé 

7. Závěr 

 

 

Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 



 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Návrh rozpočtu obce na rok 2021, návrh střednědobého výhledu 

3. Dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Základní škola Rajhradice“ 

4. Podání žádosti o dotaci na výstavbu tělocvičny u nové základní školy 

5. Smlouva o poskytování poradentství při realizaci projektu „Tělocvična při ZŠ 

Rajhradice“ 

6. Smlouva o zpracování grantových projektů při realizaci projektu „Tělocvična při 

ZŠ Rajhradice“ 

7. Úvěr na výstavbu tělocvičny 

8. Darovací smlouva – cyklostezka Habřina 

9. Zveřejnění záměru směny pozemků p.č. 354/3, 351/1, 355/3-část, 350/3-část 

v k.ú. Rajhradice 

10. Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 282/1 v k.ú. Rajhradice 

11. Prodej pozemku p.č. 350/3 v k.ú.Rajhradice 

12. Prodej pozemku p.č. 351/1 v k.ú.Rajhradice 
13. Různé 

14. Závěr 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Návrh rozpočtu obce na rok 2021, návrh střednědobého výhledu 

Starosta předložil k projednání Návrh rozpočtu obce na rok 2021. Spolu s účetní obce vysvětlil 

všechny položky návrhu rozpočtu. Návrh rozpočtu bude po dnešním projednání vyvěšen na 

úřední desce a po zapracování případných připomínek bude dne 25.11.2020 na jednání 

Zastupitelstva obce Rajhradice projednán a schválen. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl- kdyby se stalo, že přijde od státu méně peněz, máme nějaký plán? 

Starosta- musely by se omezit výdaje. 

Místostarosta- navrhuji zvýšit výdaje na protipovodňovou ochranu obce o 500 tis. V příštím 

roce mají začít pozemkové úpravy a zároveň s tím se začnou projektovat protipovodňová 

opatření obce. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č.3  

ZO schvaluje Návrh rozpočtu obce Rajhradice na rok 2021. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.3 bylo přijato. 



 

Starosta předložil k projednání Návrh střednědobého výhledu obce Rajhradice. Paní účetní 

vysvětlila, že se jedná o odhad příjmů a výdajů na několik dalších účetních období. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4  

ZO schvaluje Návrh střednědobého výhledu obce Rajhradice. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu „Základní škola Rajhradice“ 

Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na stavbu základní školy řeší vyčíslení „víceprací“ a 

„méněprací“ od počátku výstavby formou změnových listů. V průběhu stavby dochází 

k upřesnění objemů v rozpočtu stavby dle skutečnosti, některé položky se vypouští z důvodu 

jiného technického řešení, které je třeba zase změnovým listem do rozpočtu stavby zahrnout. 

Dochází také k doplnění rozpočtu o položky, které v rozpočtu nebyly a v průběhu stavby se 

ukázalo, že je nutné je provést. Dodatek č.1 zahrnuje celkem 9 změnových listů. Ke všem 

změnám se vyjadřoval technický a autorský dozor stavby. 

Změnový list č.1 

Odpočítává se položka, která se nebude provádět. Vzduchotechnika se kotví rovnou do 

železobetonového stropu. 

Změnový list č.2 

Doplněn a pozměněn rozvod vnitřní kanalizace. 

Změnový list č.3 

Doplnění předokenních žaluzií. 

Změnový list č.4 

Doplněna izolace proti vodě na ploché střeše nad knihovnou, chybí v projektu. 

Změnový list č.5 

Řeší vyhřívaní žlabů. Při zpracování projektové dokumentace jsme nepožadovali. Je to na 

návrh dodavatele stavby. Technický a autorský dozor souhlasil. 

Změnový list č.6 

Jde o změnu části dřevěné sendvičové stěny v místnosti vzduchotechniky na cihelnou a 

úpravu tesařských konstrukcí. 

Změnový list č.7 

Změna tlačítkového ovládání žaluzií na dálkové s montáží bezpečnostních čidel proti 

poškození větrem. Při určité intenzitě větru se žaluzie automaticky zatáhnou. 

Změnový list č.8 

Posun retenčních nádrží dál od budovy školy k pozemkům 774/6,8, které obec pronajímala. 

Nájemní vztah jsme, po dohodě, vypověděli a pozemky jsme začlenili do areálu školy. 

V projektu se s těmito pozemky nepočítalo. Zhoršené geologické podmínky. 

Změnový list č.9 

Změna technického řešení. Odvodňovací liniový žlab byl nahrazen zabudováním dešťových 

vpustí. Musela se provést sanace pláně z důvodu neúnosného podloží. 

Celková bilance Dodatku č.1 je 679 565,79 Kč bez DPH. Cena stavby se o tuto částku 

navyšuje. K dnešnímu dni je proinvestováno cca 20 mil. Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 



Místostarosta- stavební dozor na stavbě dostatečně nehájil naše zájmy, nechali jsme ho 

vyměnit. 

V. Mátl – proinvestováno 20 mil. Dodatek č.1 navyšuje 680tis.Kč, jak budeme pokračovat ve 

stavbě určitě se budou další věci ukazovat. 

Starosta- požádal jsem o pomoc paní ředitelku ZŠ, aby nám pomohla pohlídat montáž 

elektroinstalace a zdravotechniky. Paní ředitelka také řeší s dodavatelem stavby podlahovou 

krytinu, dlažby a obklady. Snažíme se dělat vše, aby k navyšování ceny stavby nedocházelo. 

Bc. R.Hájek – jste spokojení s prací a s tou firmou? 

Starosta- v zásadě ano. 

J. Klaška- jakým způsobem opravovali potrhanou parozábranu na střeše? 

Starosta- hodně potrhané úseky vyměnili a malé trhliny zalepili speciální páskou.  

V. Mátl – jaká krytina? 

Starosta- hliníkový plech, velkoformátový, potažený plast. folii. 

Ing. M. Kubeš- kdy bude zprovozněný chodník? 

Místostarosta- chodník se nebude moci používat až do kolaudace. 

Ing. J.Bednář- u chodníku blíž k obchodu je obrubník a u hřiště není, proč? 

Místostarosta- parkovací stání pro invalidy. 

J. Klaška – stavba má být předaná kdy? 

Starosta- oficiální termín je říjen 2021 a předběžně dohodnutý termín je duben 2021. 

J. Klaška- měl by být chodník v provozu, je to nebezpečné.  

Starosta- zítra to proberu na kontrolním dnu, pozvu pana Šotnara z odboru dopravy při ORP 

Židlochovice a situaci s ním projednám. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 

ZO schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o dílo „ZÁKLADNÍ ŠKOLA RAJHRADICE“ ve výši 

679.565,79 Kč bez DPH  a pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

4. Podání žádosti o dotaci na výstavbu tělocvičny u nové základní školy 

Starosta informoval zastupitele o možnosti získání dotace na výstavbu tělocvičny v rámci 

dotačního titulu 117d8210B Podpora obnovy sportovní infrastruktury, podprogram      

117D8210 - Podpora obnovy a rozvoje venkova. Maximální výše dotace je 5 mil. Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Usnesení č.6 

ZO schvaluje schvaluje zpracování a podání žádosti o dotaci na projekt Výstavba tělocvičny u 

ZŠ Rajhradice v rámci dotačního titulu 117d8210B Podpora obnovy sportovní infrastruktury, 

podprogram 117D8210 - Podpora obnovy a rozvoje venkova. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.6 bylo přijato. 



 

 

5. Smlouva o poskytování poradentství při realizaci projektu „Tělocvična při ZŠ 

Rajhradice“ 

Na základě této smlouvy budeme o dotaci na výstavbu tělocvičny žádat. Smlouva je s firmou 

EU LEGAL ADVISORY, s.r.o., která byla úspěšná při podání žádosti o dotaci na výstavbu 

školy, kdy jsme obdrželi z Ministerstva financí ČR 20 mil.Kč. Cena je stanovena na           

45.000,-Kč bez DPH. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.7 

ZO schvaluje Smlouvu o poskytování poradentství při realizaci projektu „Tělocvična při ZŠ 

Rajhradice“ ve výši 45.000,-Kč bez DPH a pověřuje starostu podpisem. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá,  

                Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,               

                V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

 

6. Smlouva o zpracování grantových projektů při realizaci projektu „Tělocvična při ZŠ 

Rajhradice“ 

V případě získání dotace nám tato smlouva zajišťuje kompletní administraci celého dotačního 

projektu. Smlouva je s firmou EU LEGAL ADVISORY, s.r.o., která nám již provádí 

administraci dotace při stavbě nové školy. Cena je stanovena na 170.000,-Kč bez DPH. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.8 

ZO schvaluje Smlouvu o zpracování grantových projektů při realizaci projektu „Tělocvična při 

ZŠ Rajhradice“ ve výši 170.000,-Kč bez DPH a pověřuje starostu podpisem. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

Usnesení č.8 bylo přijato. 

 

 

7. Úvěr na výstavbu tělocvičny 

Starosta obce konstatoval, že abychom mohli postavit tělocvičnu zároveň se školou bude obci 

chybět 10 mil. Kč. V současné době jsou úrokové sazby na nízké úrovni, proto byly osloveny 

banky o vypracování závazné indikativní nabídky dlouhodobého úvěru na 10 mil. Kč. 

Podmínky jsou shodné s úvěrem na výstavbu nové ZŠ.  

 

Základní podmínky úvěru: 

Splatnost 20 let, do 25.12. 2040 

Období čerpání od 10/2020 do 24.12. 2021  

Bez zajištění 



 

 

Osloveny byly: 

ČSOB a.s., předložena nabídka s pohyblivou úrokovou sazbou 0,50% a s fixní úrokovou 

sazbou na 15 let (do 27.12.2035) 1,36% 

KB a.s., předložena nabídka s pohyblivou úrokovou sazbou 0,50% a s fixní úrokovou sazbou 

na 15 let (do 27.12.2035) 1,40% 

ČS a.s., nabídka předložena nebyla 

Je velká pravděpodobnost, že se nám podaří na stavbu tělocvičny získat dotaci, kterou bychom 

použili na splacení části úvěru. Předčasné splacení úvěru je možné jen při uzavření úvěru 

s plovoucí úrokovou sazbou. Starosta doporučil uzavření smlouvy o úvěru na výstavbu 

tělocvičny ve výši 10 mil. Kč s bankou ČSOB a.s., která předložila nejvýhodnější nabídku 

s plovoucí úrokovou sazbou ve výši 0,50%. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing.M. Komenda- jsem pro tělocvičnu, ale počkal bych až jak dopadne dotace. 

Bc. R. Hájek- lepší je postavit tělocvičnu teď, i když bude obec zadlužená. 

Místostarosta-  pravděpodobnost získání 5 mil. dotace je vysoká. Je vysoká alokace finančních 

prostředků ve výzvě.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.9 

ZO schvaluje přijetí dlouhodobého účelového úvěru ve výši 10 mil. Kč na výstavbu tělocvičny 

u nové základní školy. Pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o úvěru s Československou 

obchodní bankou a.s., FIB Hodonín-Národní tř., Masarykovo náměstí 324/1, 669 02 Znojmo. 

 

Pro: 13 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 - V. Mátl 

Usnesení č.9 bylo přijato. 

 

 

8. Darovací smlouva – cyklostezka Habřina 

Dobrovolný svazek obcí Cyklostezka Brno-Vídeň, kde je naše obec členem, vybudoval úsek 

cyklostezky v lokalitě Habřina. Po dobu udržitelnosti dotace byla cyklostezka v majetku DSO 

a po uplynutí této doby se převádí do majetku obce na jejímž katastrálním území byla 

vybudována. Hodnota tohoto úseku je cca 1,6 mil. Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Místostarosta- ten svazek přispívá i na opravy. 

Starosta- ano, ale je to minimum. Cyklostezka žádala o dotaci na opravu z JMK. Já jsem nikdy 

nežádal, obecní pracovníci se o to starají. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č.10 

ZO schvaluje Darovací smlouvu s DSO Cyklostezka Brno-Vídeň na převod cyklostezky do 

majetku obce Rajhradice na pozemcích parcela č. 701, 702/1, 702/2, 768 v k.ú. Rajhradice a 

pověřuje starostu jejím podpisem. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 



Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení č.10 bylo přijato. 

9. Zveřejnění záměru směny pozemků p.č. 354/3, 351/1, 355/3-část, 350,3-část v k.ú. 

Rajhradice 

Žádost o směnu podal pan Pavel Mátl, bytem Opatovická 16, Rajhradice. Pan Mátl vlastní 

nemovitost jižně od pozemků p.č. 354/3, 351/1, 355/3-část, 350,3-část v k.ú. Rajhradice. Tyto 

pozemky jsou ale užívány sousedy ze severní strany, tedy z ulice Za Kapličkou, kteří o 

pozemky také projevily zájem a již byl schválen záměr prodeje. Tato směna není možná. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl- to je samozřejmé. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.11 

ZO schvaluje zveřejnění záměru směny pozemků p.č. 354/3, 351/1, 355/3-část, 350,3-část 

v k.ú. Rajhradice 

Pro: 0 

Proti: 14 - L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková,                         

                 DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, 

O. Burda, V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Zdržel se: 0 

Usnesení č.11 nebylo přijato. 

 

 

10. Zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č.282/1 v k.ú. Rajhradice 

Jedná se o přístupovou cestu k přilehlým nemovitostem ve vlastnictví p. Marka Honzáka, p. 

Petra Honzáka a Mgr. Rostislava Mátla. Tito by pozemek odkoupili rovným dílem a užívali by 

jej i nadále jako přístupovou cestu. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

J. Knotek- kolik je výměra? 

Starosta- 120 m2 

V.Mátl- mám obavu, aby si nechtěli zvětšit své pozemky a využít je pro výstavbu. Cena 

pozemku by určitě neměla být jen 250,-Kč tak, jak když obec prodává nepřístupné zahrady. 

Starosta- projednám s žadateli jejich záměr. Nicméně záměr prodeje schválit můžeme. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.12 

ZO schvaluje záměr prodeje části pozemku 282/1 o výměře 120 m2 v k.ú. Rajhradice. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0  

Zdržel se:  0 

Usnesení č.12 bylo přijato. 

 

 

11.Prodej pozemku p.č. 350/3 v k.ú. Rajhradice 

O odkoupení pozemku parcela č. 350/3 v k.ú. Rajhradice požádala RNDr. Věra Burdová. Jedná 

se o, pro obec, nepřístupnou zahradu, kterou RNDr. Věra Burdová již delší dobu užívá. Záměr 

prodeje byl zveřejněn na jednání ZO dne 24.6.2020. Žádný další zájemce není. Navrhuji 



prodejní cenu ve výši 250,-Kč/m2, která byla ZO uplatněna v r. 2019 v podobných situacích při 

uvedení do souladu stavu faktického s právním a odpovídá ceně obvyklé dle ustanovení § 39 

odst. 2 zák. o obcích. Celková prodejní cena je tedy 8.750,-Kč + 2000,-Kč za vklad do katastru 

nemovitostí. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.13 

ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 350/3 v k.ú. Rajhradice o výměře 35m2 RNDr. Věře 

Burdové, bytem Za Kapličkou 99 , 66461 Rajhradice za celkovou kupní cenu ve výši 10.750,-

Kč a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení č.13 bylo přijato. 

 

 

12.Prodej pozemku p.č. 351/1 v k.ú. Rajhradice 

Manželé Otřísalovi požádali o odkoupení pozemku parcela č. 351/1 v k.ú. Rajhradice. Jedná se 

o, pro obec, nepřístupnou zahradu, kterou manželé Burešovi již delší dobu užívají. Záměr 

prodeje byl zveřejněn na jednání ZO dne 24.6.2020. Žádný další zájemce není. Navrhuji 

prodejní cenu ve výši 250,-Kč/m2, která byla ZO uplatněna v r. 2019 v podobných situacích při 

uvedení do souladu stavu faktického s právním a odpovídá ceně obvyklé dle ustanovení § 39 

odst. 2 zák. o obcích. Celková prodejní cena je tedy 6.250,-Kč + 2000,-Kč za vklad do katastru 

nemovitostí. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.14 

ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 351/1 v k.ú. Rajhradice o výměře 25m2 manželům 

Otřísalovým, bytem Za Kapličkou 100 , 66461 Rajhradice za celkovou kupní cenu ve výši 

8.250,-Kč a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Pro: 14 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Mgr. M. Čermáková, DiS. L. Černá, 

Ing. J. Zemánek, Bc. R. Hájek,  J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda,             

V. Mátl, Z. Vágner, Ing. J. Bednář 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

Usnesení č.14 bylo přijato. 

 

 

13. Různé 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl- jak to dopadlo s p. Vepřekem s tím vyvážením sutě? 

Starosta- posílal jsem tam strážníka, zatím nemám zpětnou vazbu. 

V. Mátl-chválím obecní pracovníky za perfektně vyčištěné příkopy. 

V. Mátl- u zrcadla v ulici Opatovická, naproti rohu domu mých rodičů je propadlý chodník. 



J.Knotek- bude turnaj ve stolním tenise? 

Starosta- ne. 

Z.Vágner- na jaře musíme prohloubit odpadový kanál z Habřiny, neodtéká to, bylo to vylité.  

Bc.R.Hájek- optický kabel, dá se s tím něco dělat? Výuka dětí je obtížná. 

Starosta – nechal jsem si od nich podepsat dohodu s termínem do konce tohoto roku. Tvrdí, že 

nemají lidi, doba covidová. Pozvu je do rady.  

P.Ondriaš – mám zkušenost ze staveb. Ve základní škole by se měla udělat fotodokumentace 

skutečného stavu.  

Místostarosta- dělají průběžně. 

Ředitelka Mgr. B. Prišťová- osvětlení hřiště na ulici Nové. Když se tam rozsvítí světla, svítí 

se do rána. 

 

 

14.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve  20:30 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  Ing. F. Marcián, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.         

  starosta obce      Mgr. M. Čermáková,v.r.

     

 

            

        

                     


